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presenteras i den aktuella ansökan. Det är ett steg i rätt riktning 

och vi tror att detta projekt har möjlighet att på sikt bidra till att 

stabilisera situationen så att föreningen kan fortsätta att bedriva 

sin viktiga verksamhet framöver. 

 

Dock är det av stor vikt att ytterligare åtgärder vidtas för att 

minska föreningens utgifter och få ekonomin i balans. I detta 

arbete är frågan om de sex lägenheter som föreningen hyr av 

kommunala hyresvärdar, och som inte har använts men som 

föreningen ändå har betalat hyra för under flera månader, en 

viktig del. En förutsättning inför behandlingen av föreningens 

ansökan om verksamhetsbidraget för år 2019 är därför att 

Terrafem för en aktiv dialog med socialförvaltningen och de 

berörda hyresvärdarna för att undersöka hur situationen kan 

åtgärdas. Om föreningen inte har möjlighet att bedriva en 

verksamhet i dessa lägenheter så ska staden snabbt hjälpa 

Terrafem med att säga upp avtalen med respektive hyresvärd så 

att hyrorna inte belastar föreningen framöver.  

 

I övrigt ska föreningen regelbundet lämna in redovisningar om 

sin verksamhet till förvaltningen enligt punkt 3. 

 

 

§ 6 

Anmälan av protokolljustering 

 

Beslut 

Organisations- och föreningsutskottet lägger det  

anmälda protokollet till handlingarna. 

 

Ärendet 

Protokoll från organisations- och föreningsutskottets  

sammanträde den 27 mars 2018, justerat 10 april 2018.   

 

 

§ 7 

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor.  

 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 09:30 

 

 


